
 

 

 

 

 

                                                     Arbeidsprogram 2025 

 

Organisasjon 

Det planlegges fire styremøter i løpet av året. 

Det nye styret anbefales å lage en møteplan med datoer for styremøtene. Dette 

kan gjøres på første møtet etter årsmøtet, der styret konstituerer seg (velger 

nestleder, sekretær og kasserer). 

Styret vil følge opp arbeidsplanen, og sørge for at oppgaver fordeles blant 

styremedlemmene og frivillige som vil bidra. 

Medlemsaktiviteter 

Det planlegges minst ett medlemsarrangement med overnatting i løpet av 2025. 

Det er sendt ut forespørsel til medlemmene om de har ønsker og/eller forslag til 

dette arrangementet. 

Det tas sikte på lokale medlemstilbud for barn og unge, som eksempel bowling 

eller lignende. 

Gårdsbesøk i Valldal er nytt for året. Dette vil bli gjennomført i løpet av våren, 

under lammingen så besøkende får hilse på nyfødte lam. 

I desember 2024 ble det invitert til julebord ved Eventyrlig Skaret, og det deltok 

10 personer. Det vil bli samme tilbud til neste jul, og håpet er at flere vil melde 

seg på. Også barnefamilier. 

Likepersonsarbeid 

Medlemsaktivitetene vil bli en viktig arena for likepersonsarbeid, erfarings- og 

meningsutveksling. 

Møre og Romsdal 



Styret sørger for å registrere og rapportere inn til Sekretariatet i Oslo ( skjema 

finnes på nettsiden til Cp-foreningen) 

Brukermedvirkning 

Styret følger opp henvendelser fra FFO om å foreslå brukerrepresentanter blant 

medlemmene våre. 

Det er mange medlemmer som har relevant erfaring. FFO har kurs for de som 

behøver opplæring. Tove Kroknes og Henriette Sortehaug deltar i 

brukermedvirkningsorgan henholdsvis voksenhabilitering og barnehabilitering. 

Informasjon 

Arrangementskalenderen på cp.no benyttes for å spre informasjon om aktiviteter i 

fylkeslaget. I tillegg benyttes egen facebook-side ved å dele innlegg og legge ut 

informasjon om fylkeslagets arbeid. 

Økonomi 

Fylkeslaget søker CP-foreningen nasjonalt om tilskudd, samt Damm Express og 

lokale fond og stiftelser. Det har også vært søkt om midler fra Helseforetaket i 

Helse Midt. 

Styret 2.mars 2025 

 


